


Mermerin ticari katma değeri yüksek, satılabilir ürün 
haline getirilmesinin önemine değinen Obuz ve Deniz, 
“Sanayiyi tecrübeli tasarım kuruluşlarıyla buluşturmak, 
Bilecik’in yolunu değiştirecektir” dediler.

-Mermer Bilecik’i nasıl değiştirir?
Demir Obuz- Mermerin ticari değeri yüksek, satılabilir bir 
ürün haline getirilmesi günümüzde önem kazanıyor. Bu 
bağlamda başarıyla gerçekleştirilen projeler, ticari anlamda 
bölgeye de katkı sağlayacaktır. Mermerin blok satışlar halinde 
ham madde olarak ticaretinin gerçekleşmesi, Bilecik’in doğal 
kaynaklarının gereksiz tüketimine dönüşebilir, bundan kaçı-
nılmalı. Diğer ülkeler ve kurumlar ele alındığında rekabetin 
yaratmış olduğu ortam, tasarımı ve üretimi arttırmakta. 
Tasarım değeriyle sizden bir adım öne geçebilenler, aynı mik-
tardaki mermeri daha pahalıya satabiliyor ve bu durum sizin 
daha fazla üretim yapmanıza sebep olan yanlış bir rekabet 
ortamına yol açabiliyor. İş gücü ve enerji kayıpları, çevresel 
sorunlar da bu sebeple gerçekleşiyor. Bunlardan kaçınmak 
için mermer olabildiğince üzerine değer eklenmiş bir şekle 
getirilip, sonrasında ticari bir platforma sürülebilir. Bu yak-
laşım hem Bilecik’in gelişimine hem de doğal kaynaklarının 
korunmasına fayda sağlayacaktır.
Nil Deniz- Bu çalışma sonrasında Bileciklinin mermerle olan 
ilişkisinin pekişeceğine inanıyoruz. Nasıl daha güzel projeler 
oluşabileceği fark edilecek. Mermer hayatlarının içine biraz 
daha dahil olabilecek.

- Peki siz mermeri hangi alanlarda kullanıyorsunuz? Hangi mermeri 
tercih ediyorsunuz?
Nil Deniz- Biz aslında doğal olan tüm malzemeleri çok 
seviyor ve kullanıyoruz. Mermer de bunlardan biri. Mar-
mara Mermeri bence çok özel bir mermer. Özellikle çizgili 
kesitinde kullanıldığı zaman, doğal dokusunu en iyi şekilde 
yansıttığını düşünüyorum.
Demir Obuz- Mermer içerisinde sürprizler barındırıyor. 
Her kesiti birbirinden farklı olduğu için, lüks kavramına da 
yakışan bir malzeme. Doğru kullanıldığında yıllar boyu kendi 
fonksiyonunu yerine getiriyor. İçinde barındırdığı farklılıklar 
düşünüldüğünde, mermeri tasarımla birleştirmekten keyif 
aldığımızı söyleyebiliriz. 

- Bilecik Mermeri Tasarımla Buluşuyor organizasyonunu nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Nil Deniz- Süreç başarıyla kurgulanmış. Eminim ki bu or-
ganizasyon sayesinde hem birçok ufuk açılacak hem de ayağı 
yere basan yeni projeler doğacak.
Demir Obuz- Bu çalışma Bilecik için çok önemli. Ancak 
ürünleşip, değere dönüşecek bir sürecin yaşanması gerekiyor. 
Sanayi ile tasarımcıyı buluşturup hedef kitlesi, pazarlama 
stratejisi belirlenmiş bir proje üzerinde çalışılıp, projenin doğ-
ru pazara, doğru kanalla sürülebilecek bir ürün haline dönüş-
mesi ve bu başarının da diğer sanayilere örnek oluşturması, 
onları teşvik etmesi daha anlamlı olacaktır. Bilecik sanayisini, 
tecrübeli tasarım kuruluşlarıyla buluşturabilmek en verimli 
sonuçları doğuracaktır.
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